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Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy ű lésrő l szóló 2012, év i
XXXVI, törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló
10/2014. (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtani '

Dr. Seszták Miklós

nemzeti fejlesztési miniszter úrnak,

„Soka nem épül már tovább az M3-as metró?” címmel .

A választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

l 990-ben készült - el a budapesti M3-as metró északi, Újpest-központig tartó szakasza, ideiglene s
végállomásnak szánva. Mint hazánkban annyi minden, ez az ideiglenesnek szánt állapot is több
mint negyed évszázada tart . Bár 2008-ban az akkori újpesti tankormányzat kezdeményezésére újab b
lendületet vett az aktualizált tervek elkészítése, előrelépés azóta sem történt . 2014-ben választási
ígéretként a kormánypárti politikusok számtalan alkalommal biztosították mind az újpesti, mint a
káposztásmegyeri lakosokat, a beinduló beruházásról . 2014 ősze után azonban mindez gyorsan
elhalt.

A IV. kerület lakosainak számára egyre inkább úgy t űnik, hogy a Kormány mostohagyermekként
kezeli az ország legfontosabb közlekedési infrastruktúráját . Nem érintve a felújítás tragikomédiába

illó késlekedését azt láthatjuká hogy ezentúl is súlyos a helyzet, már a meghosszabbítás tervével se m
foglalkozik a Fidesz . Mindez csak a kerületben mintegy 100 .000 embert érint, ide nem értve az
agglomerációból érkező további tízezreket — akik így kényszerből gyakran P}R. parkolóként
használják az utakat .



Az M3-as metróval kiszolgálható több mint 100 .000 ember helyzetének fontosságára val ó

tekintettem arra kérem a tisztelt miniszter urat, hogy válaszoljon az alábbiakra:

1. Mi a Kormány álláspontja az, M3-as etróvonal északi meghosszabbításával

kapcsolatban?

2. Van-e jelenleg folyamatban bármilyen el őkészítési/tervezési fázis? Ha igen ,

milyen határidőkkel és forrásigénnyel?

3. Álláspontja szerint reálisan mikor indulhat meg a beruházás a jöv őben?

Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2016 . november 23 .

Horváth Imre
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